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Referat fra styremøte 17. januar 2012.  
 
Tilstede: Inger-Marie, Hanne, Sigmund, Siri, Finn Arild, Svein, Thor, Arnfinn 
 
 Saker som ble behandlet: 
 

1) Prosjekter forankres i servicekomiteen. 
Medlemmer fra andre komiteer bistår i gjennomføringen. 
 

2) Bidrag til Zulu-fadder etter forslag fra serviceprosjektkomiteen 
Christian forespørres om å være prosjektleder. 
Siri tar kontakt med Christian. 
Kr. 10000 bevilges til prosjektet under forutsetning av at prosjektleder er på plass. 
 

3) Opplegget med formiddagsmøter skrinlegges p.g.a. liten interesse. 
 
4) Referat fra styremøter sendes alle medlemmer. Styremedlemmene gis en ukes frist til å 

foreslå endringer i utkastet til referat før det sendes ut  til medlemmene. 
           Referatet legges også ut på vår hjemmeside. Inger-Marie tar opp det 
           praktiske med Finn, vår dataansvarlige. 
           Oppfølging av vedtak på forrige styremøte blir fast post på fremtidige  
           styremøter. 
 

5) Kandidater til Handicamp. 
Vi er positive hvis det kommer forslag på kandidater. Tiden er imidlertid meget knapp. 
Fristen for påmelding er 1. februar fra klubbens side.  
Vi ser det som en fordel om klubbene på Hønefoss kunne samarbeide om kandidater 
til Handicamp. 

  
6) Peismøter 

Aktuelle temaer: 
- evaluering av året som har gått 
- forslag til nye programposter på klubbmøtene 
- hva ønsker vi av sosiale arrangementer 
- andre forslag   

            Presidenten vil sende ut nærmere informasjon til komitèlederne før peismøtene. 
            Referater fra komitèmøtene sendes til Bjørn Geirr (programansvarlig), 
            president og øvrige styremedlemmer.  
 

7) Medlemskap, kontingent og betaling. 
Skal medlemmer som har permisjon betale full kontingent? 
Hva gjør vi dersom medlemmer ikke betaler kontingenten? 
Styret går inn for å legge fram en sak vedrørende dette på årsmøtet til våren.  

 
8) Våre retningslinjer. 

Det ble foretatt en del  presiseringer i punktene Blomster/Deltagelse og Gaver. 
 
 
 
Referat: Arnfinn   


